

Styrelsemöte

Tid: 2016-08-30 kl. 17:15-19:00

Plats: DG42

Närvarande: Isa Welander, Johanna Lenhammar, Johanna Nyrén, Julia Wistrand, Felicia Hedström, Hanna Falk och Amanda Jönsson.

Dagordning

1. **Mötet öppnas**
2. **Godkännande av arbetsordningen**
3. **Val av justerare och sekreterare**
4. **Inlägg av övriga frågor**
5. **Fastställande av dagordningen**
6. **Minutrundan**
7. **Åtgärder från åtgärdslistan från senaste mötet**
8. **Ordförande UU**
9. **Ordförande SU**
10. **Ordförande NLU**
11. **Ekonomiansvarig**
12. **Sponsansvarig**
13. **Medlemsansvarig**
14. **Informationsansvarig**
15. **Styrelseordförande**
16. **Diskussionspunkter**
17. **Datum för UB-projekt**
18. **PULS-fika i höst**
19. **Extra insatt årsmöte**
20. **Stadgan**
21. **Externa organisationer**
22. **Övriga frågor**
23. **Åtgärdslista**
24. **Nästa möte**
25. **Mötet avslutas**

Ordförande: Isa Welander

Sekreterare: Julia Wistrand

Justerare: Amanda Jönsson

Dagordning

1. Mötet öppnas

2. Godkännande av arbetsordningen

3. Val av justerare och sekreterare

Julia Wistrand till sekreterare och Amanda Jönsson till justerare.

4. Inlägg av övriga frågor

22.1. Gröna Sektioner Märket

22.2. Ekonomi

22.3. Instagram

22.4. PSS

22.5. BVG och Master Picknick

5. Fastställande av dagordningen

Godkänd av mötet.

6. Minutrundan

7. Åtgärder från åtgärdslistan från senaste mötet

Isa: Pratar med VB om datum – Klart

Johanna N och Julia: Kollar datum till årsmöte osv. – Klart

Johanna L: Kollar om ekonomi finns för att bjuda på lunch – Mötet måste bestämma hur vi fördelar pengarna.

Elin: Skriver mall för infomail – Skickas ut till ledamöter inför nästa möte.

Felicia: Läger in samtliga datum i kalendern – November/December är kvar och ordnas.

Elin: Kollar plats för picknik med BVG & Master – Preliminärt Viagraparken 1, klart svar imorgon.

Julia: Löser lekar till picknicken och grill med Pamp – Allt ska vara tillbaka i förrådet.

Julia: Skriver intervjufrågor för marknadsföring – Klart

Isa: Fixar PULS-fika med Jocke – Klart (hämtas hos Ellen av Isa och Julia).

Julia: Samverkar med BVGs SU angående BVGS upprop – Klart

Felicia: Fixar lokal till styrelsemötet – Klart

Alla: Skickar revidering av sin arbetsbeskrivning – Senast imorgon

Hanna: Gör en plan för PULS-filmen – Pågående

Ordförande: Isa Welander

Sekreterare: Julia Wistrand

Justerare: Amanda Jönsson

8. Ordförande UU

Projekt godkänt av StuFF.
AMO.
Rekrytering UU.

9. Ordförande SU

Styrelsedagen.

10. Ordförande NLU

Bokar in möten med arbetsgrupper.

11. Ekonomiansvarig

Bokfört och sett över ekonomin inför hösten.

12. Sponsansvarig

Se över när man kan lösa det kring missen med Akademikerförbundet SSR.
PULS-fikan är ordnad.
Vision har eventuellt en representant.
Sett över hösten och möten inför hösten.

13. Medlemsansvarig

Registrerat nya medlemmar i hos StuFF, PULS samt P-riks.
Skrivit kvitton på alla nya medlemskap samt mailat ut dessa.

14. Informationsansvarig

Ser över hösten.
Är en del saker som vi behöver uppdatera: så som den grafiska profilen.
Nya foton.

15. Styrelseordförande

Ingen information.

16. Diskussionspunkter

17. Datum för UB-projekt

Förslag på datum för "Torsdagsplugg för att slippa kugg": 29/9, 24/11, 15/12. Mötet röstar igenom datumen.
Tanken: Det är ett tillfälle att plugga och möjlighet att hjälpas åt samt lära av varandra. Repetera genom att lära ut och säkerställer några kandidater som kan

hjälpa till.



18. PULS-fika i höst

Vi fortsätter med samarbetet med Zodiaken kring fikan.
Datum för fikan sätts av mötet.

19. Externa organisationer

Några ligger under nyhetsfliken med annons.

20. Stadgan

Förslag: Att styrelsen 2016 skall lägga fram en helt ny stadga. Mötet röstar igenom förslaget.

21. Extrainsatt årsmöte

Förslag: Ett extrainsatt årsmöte 2016-09-21 för att genomföra röstning kring förslag på ny stadga för PULS. Mötet röstar igenom förslaget.

22. Övriga frågor

22.1. Gröna Sektioner Märket

Förslag: Plocka bort den från PULS-loggan, men profilera den på andra ställen, då ny logga har röstat igenom hos LiU. Hur gröna sektioner loggan profileras samt förändringen är något som arbetas fram under hösten 2016.

22.2. Ekonomi

Diverse frågor som diskuteras kring vinster och poster i budgeten.

22.3. Instagram

Arbetsgrupper utan instagram kan få låna lite, med ett eller två inlägg? Julia tar nästa vecka så lyfter vi frågan igen nästa vecka.

22.4. PSS

Lyfter frågan kring arbetsgruppen, är det något vi vill förändra eller arbeta med?

22.5. BVG och Master Picknick

Kl. 15-18. Korv med bröd för cirka 50 kr. Julia, Felicia, Isa, Elin (ansvarar för att skriva ut tipsrundan) och Amanda tar förrådet med grill, kol, kubb, brännboll, tält, priser osv. ses klockan 14 vid A-Huset.

Ordförande: Isa Welander

Sekreterare: Julia Wistrand

Justerare: Amanda Jönsson

23. Kalendern

PULS Fikan:

28/9 Hanna och Felicia

26/10 Julia och Elin

30/11 Johanna och Johanna

14/12 Amanda och Isa

24. Åtgärdslista

Felicia: Läger in samtliga datum i kalendern.

Hanna: Gör en plan för PULS-filmen. Kolla med arbetsgrupperna om de vill ha hand om instagramkontot.

Amanda: Städschema för sektionsrummet.

Felicia och Amanda: Går över uppdateringen av mailadressen.

Felicia: För kontakt med Loopia angående spam.

Julia: Skriv i BVG event + grupp om picknick och fika.

Felicia: Mailar Master 1 om picknick och fika.

Hanna och Felicia: Kikar i förrådet angående, läsk, kol, tändvätska.

25. Nästa möte

Tisdag 2016-09-06 kl. 17:15-19:00.

26. Mötet avslutas

Ordförande: Isa Welander

Sekreterare: Julia Wistrand

Justerare: Amanda Jönsson
